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Spill Response Specialist 
Oil Spill Response Limited 

Sze Wei joined the company with a Bachelor’s Degree (Hons) in Chemical & Biomolecular 
Engineering with extensive experience in one of the major Oil and Gas company in 
Singapore. She has been trained in 2-D Oil Spill modelling and is currently managing the 
equipment maintenance programme for the Singapore base. 
 
Being part of the Response Team, Sze Wei has been involved in several pro-active spill 
incidents. She is also involved in a variety of engagements with clients and participated 
in multiple table-top exercises with customers. 
 
Recently in April 2013, Sze Wei had been invited to represent OSRL as a speaker at the 
International Chemical and Oil Pollution Conference and Exhibition (ICOPCE) in 
Singapore, where insights and new ideas were shared with the various leading industry 
leaders in their respective fields. 
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溢油应急专家 
溢油应急反应有限公司(OSRL) 
 

诗玮加盟公司时已获得化学与生物分子工程专业荣誉学士学位，她曾就

职于新加坡一家大型石油和天然气公司，拥有丰富的从业经验。此外，

她曾接受过系统的二维溢油事故模拟训练，目前主管新加坡基地的设备

维护项目。 
 
作为应急队伍的一员，诗玮曾参与过一些溢油事故的相关工作。此外，

她曾多次与客户交流沟通，并与顾客一同进行多类别模拟预演训练。 
 
2013 年 4 月，诗玮应邀参加在新加坡举办的国际化学和石油污染研讨和

展览会(ICOPCE)，会上她代表 OSRL 公司进行了发言。此次大会为各领

域行业领导者交流意见与思想提供了平台。 
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